
 SEQ CHAPTER \h \r 1SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS IN LEAVE APPLICATIONS
OTTAWA,  2013-08-15.  THE  SUPREME  COURT  OF  CANADA  HAS  TODAY  DEPOSITED  WITH  THE  REGISTRAR  JUDGMENTS  IN  THE FOLLOWING  APPLICATIONS  FOR  LEAVE  TO  APPEAL.

FROM:  SUPREME  COURT  OF  CANADA  (613) 995-4330

COUR SUPRÊME DU CANADA -- JUGEMENTS SUR DEMANDES D’AUTORISATION 
OTTAWA,  2013-08-15  LA  COUR  SUPRÊME  DU  CANADA  A  DÉPOSÉ  AUJOURD’HUI  AUPRÈS  DU  REGISTRAIRE  LES  JUGEMENTS  DANS  LES  DEMANDES  D’AUTORISATION  D’APPEL  QUI  SUIVENT.

SOURCE:  COUR  SUPRÊME  DU  CANADA  (613) 995-4330

COMMENTS/COMMENTAIRES: comments-commentaires@scc-csc.ca
 SEQ CHAPTER \h \r 1APPLICATIONS FOR LEAVE / DEMANDES D’AUTORISATION :
Note for subscribers: 

The summaries of the cases are available at http://www.scc-csc.gc.ca :

Click on Cases and on SCC Case Information, type in the Case Number and press Search.  Click on the Case Number on the Search Result screen, and when the docket screen appears, click on “Summary” which will appear in the left column.

Alternatively, click on 
http://scc.lexum.org/decisia-scc-csc/scc-csc/news/en/item/4370/index.do
Note pour les abonnés : 

Les sommaires des causes sont affichés à l’adresse http://www.scc-csc.gc.ca :

Cliquez sur « Dossiers », puis sur « Renseignements sur les dossiers ». Tapez le no de dossier et appuyez sur « Recherche ».  Cliquez sur le no du dossier dans les Résultats de la recherche pour accéder au Registre.  Cliquez enfin sur le lien menant au « Sommaire » qui figure dans la colonne de gauche.

Autre façon de procéder : Cliquer sur 
http://scc.lexum.org/decisia-scc-csc/scc-csc/news/fr/item/4370/index.do
GRANTED / ACCORDÉE

Her Majesty the Queen v. Sean Summers (Ont.) (Criminal) (By Leave) (35339) 

(The application for leave to appeal is granted and the timelines are abridged to allow this case to be heard with the case Her Majesty the Queen v. Level Aaron Carvery (35115) / 

La demande d’autorisation d’appel est accueillie, et les délais sont abrégés pour que cet appel soit entendu avec l’appel Sa Majesté la Reine c. Level Aaron Carvery (35115).)

Coram: Fish / Rothstein / Moldaver

****

GRANTED WITH COSTS / ACCORDÉE AVEC DÉPENS

Canadian Artists’ Representation/Front des artistes canadiens et al. v. National Gallery of Canada (F.C.) (Civil) (By Leave) (35353)

(The application for leave to appeal is granted with costs in the cause. / 

La demande d’autorisation d’appel est accueillie avec dépens suivant l’issue de la cause.)

Coram: Fish / Rothstein / Moldaver

****

DISMISSED / REJETÉE
Enterprise Cape Breton Corporation (formerly Cape Breton Development Corporation) v. Peter Hogan et al. (N.S.) (Civil) (By Leave) (35358)

(The application for leave to is dismissed with no order as to costs. / 

La demande d’autorisation d’appel est rejetée sans ordonnance quant aux dépens.)

Coram: Fish / Rothstein / Moldaver

****

DISMISSED WITH COSTS / REJETÉES AVEC DÉPENS

Los Angeles Salad Company Inc. et al. v. Canadian Food Inspection Agency et al. (B.C.) (Civil) (By Leave) (35293)

Coram: Fish / Rothstein / Moldaver

****

United Food and Commercial Workers, Local 1400 v. Wal-Mart Canada Corp., operating as Wal-Mart and Wal-Mart Canada et al. (Sask.) (Civil) (By Leave) (35155)
(The application for leave to appeal is dismissed with costs to the respondent Wal- Mart Canada Corp., operating as Wal-Mart and Wal-Mart Canada. /

La demande d’autorisation d’appel est rejetée avec dépens en faveur de l’intimée Wal-Mart Canada Corp., exerçant ses activités sous les noms de  Wal-Mart et Wal-Mart Canada.)

Coram: Fish / Rothstein / Moldaver

****

Glenn Ross et al. v. Stan Rubin (Sask.) (Civil) ( By Leave) (35343)

Coram: Fish / Rothstein / Moldaver

****

Joaquim Moreira et al. v. Ontario Lottery and Gaming Corporation et al. (Ont.) (Civil) (By Leave) (35344)

Coram: Fish / Rothstein / Moldaver

****

Tebaldo Barbuscio v. Ontario Lottery and Gaming Corporation et al. (Ont.) (Civil) (By Leave) (35346) 

Coram: Fish / Rothstein / Moldaver

****

C-Map USA Inc. et al. v. Nautical Data International, Inc. et al. (F.C.) (Civil) (By Leave) (35345)

Coram: Fish / Rothstein / Moldaver

****

Peggy Charlene Salo et al. v. S.J. Gossling et al. (Ont.) (Civil) (By Leave) (35330) 

(The motion to strike in part the applicants’ memorandum of argument is granted with costs and the motion to introduce fresh evidence is denied with costs.  The application for leave to appeal is dismissed with costs to the respondents S.J. Gossling and D.S. Dorland Limited. / 

La requête en radiation d’une partie du mémoire des demandeurs est accueillie avec dépens et la requête pour déposer de nouveaux éléments de preuve est rejetée avec dépens.  La demande d’autorisation d’appel est rejetée avec dépens en faveur des intimés S.J. Gossling et D.S. Dorland Limited.)

Coram: Fish / Rothstein / Moldaver

****

David J. Gillespie Professional Corporation v. Frank Cowan Company Limited (Ont.) (Civil) (By Leave) (35387)

Coram: Fish / Rothstein / Moldaver

****

Terry E. Taylor v. Her Majesty the Queen (F.C.) (Civil) (By Leave) (35374)

(The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal and the motion to file a lengthy memorandum of argument are granted.  The motion for a stay of execution is denied.  The application for leave to appeal is dismissed with costs. / 

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d’autorisation d’appel et la requête pour déposer un mémoire des arguments volumineux,  sont accueillies.  La requête en sursis d’exécution est rejetée.  La demande d’autorisation d’appel est rejetée avec dépens.)

Coram: Fish / Rothstein / Moldaver

****

Deutsche Lufthansa Aktiengesellschaft v. Bulent Unlu et al. (B.C.) (Civil) (By Leave) (35369)

(The application for leave to appeal is dismissed with costs to the respondent, Bulent Unlu. / 

La demande d’autorisation d’appel est rejetée avec dépens en faveur de l’intimé, Bulent Unlu.)

Coram: Fish / Rothstein / Moldaver

****

Air Canada v. Bulent Unlu et al. (B.C.) (Civil) (By Leave) (35370)

(The application for leave to appeal is dismissed with costs to the respondent, Bulent Unlu. / 

La demande d’autorisation d’appel est rejetée avec dépens en faveur de l’intimé, Bulent Unlu.)

Coram: Fish / Rothstein / Moldaver

****

DISMISSED WITHOUT COSTS / REJETÉES SANS DÉPENS

Stephen Fazekas v. Her Majesty the Queen (Ont.) (Criminal) (By Leave) (35319)

(The motion for an extension of time to serve and file an application for leave to appeal is granted.  The application for leave to appeal is dismissed without costs. / 

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d’autorisation d’appel est accueillie.  La demande d’autorisation d’appel est rejetée sans dépens.)

Coram: Fish / Rothstein / Moldaver

****

Marc Charbonneau v. Her Majesty the Queen (Ont.) (Criminal) (By Leave) (35308)

(The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted.  The application for leave to appeal is dismissed without costs. / 

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d’autorisation d’appel est accueillie.  La demande d’autorisation d’appel est rejetée sans dépens.)

Coram: Fish / Rothstein / Moldaver

****


